
ZAPISNIK 3. SJEDNICE 

VIJEĆA SAVEZA IZVIĐAČA HRVATSKE 

 

 

3. sjednica Vijeća održana je 19.10.2013. godine u prostorijama odreda izviđača „Jarun“ u Zagrebu, 

Rudolfa Bićanića 5, s početkom u 11.15 sati. 

Sjednici nazočni sljedeći članovi Vijeća: 

Zdenko Hudina,Sanja Bundalo,Stanko Horvat, Hrvoje Marin, Velimir Krpan, Helen-Marie Kerovec, 

Milan Macut, Tea Jelković, Sonja Sić, Davor Ladović, Mirela Varović i Hrvoje Novak.  

Ostali prisutni na sjednici: 

Dopredsjednik Saveza Krunoslav Belinić, izvršni direktor Saveza Marijan Rešetić, glavni načelnik 

Saveza Bojan Smode i administrator Saveza Tamara Karlović. 

 

Predsjednik Vijeća Zdenko Hudina predlaže sljedeći:                                                            

D N E V N I   R E D 

1) Utvrđivanje kvoruma i dnevnog reda, izbor zapisničara (Hudina) 

2) Odluke (Belinić) 

 a) Godišnji izvještaj za 2012. godinu 

 b) Izmjena Kalendara aktivnosti  

3) Otok Mladosti (Rešetić) 

4) Prijedlog plana programa i aktivnosti za 2014. godinu (Smode) 

5) Prijedlog izmjene pravilnika o licenciranju (Belinić) 

6) Prijedlog pravilnika o VDA (Novak) 

7) Informacije 

 a) Stanje s ovrhom i predstečajnom nagodbom  (Varović) 

b) Sastanak s udrugama u Kutini (Varović) 

 8) Razno (Hudina) 

 

1) Utvrđivanje kvoruma i dnevnog reda, izbor zapisničara  

 

Utvrđeno je da je na sjednici prisutno 12 od 15 članova Vijeća te da postoji potreban kvorum za 
donošenje pravovaljanih odluka. Svoj nedolazak unaprijed su ispričali Luka Bukvić, Alen Štefek i 
Marjan Pavić. 

Belinić predlaže nadopunu dnevnog reda pod točkom 2. Traži da se točka nadopuni s još jednim 
stavkom, a to je c)Potvrđivanje predstavnika Saveza u Savjetu za razvoj civilnog društva i Savjetu za 
mlade. Nadopuna je jednoglasno prihvaćena s 12 glasova za. 

Dnevni red s nadopunom je jednoglasno prihvaćen s 12 glasova za. 
Za zapisničara je jednoglasno s 12 glasova za izabrana Tamara Karlović. 
Za potpisnike zapisnika jednoglasno s 12 glasova za su izabrani Hrvoje Novak i Velimir Krpan.  

2) a) Odluka o prihvaćanju godišnjeg izvještaja o radu za 2012. godinu         

U Izvještaju su sumirani svi podaci o radu Saveza za prošlu godinu, te financijski izvještaji. Smode 

kao glavni urednik Izvještaja zahvaljuje svim suradnicima koji su pomogli u izradi izvještaja. 

Hudina daje na glasanje Prijedlog godišnjeg izvještaja o radu jednoglasno je prihvaćen s 12 

glasova za.  



2) b) Izmjena kalendara aktivnosti                     

Prijedlog odluke o izmjeni kalendara aktivnosti nalazi se u prilogu. Belinić pojašnjava da je prijedlog 

izmjene datuma za održavanje I. kola Lige za stariju kategoriju izvršen  na zamolbu Izvršnog 

organizatora O.I. „3. maj“ radi organizacijskih poteškoća. Datum održavanja DION-a i DIV-a je 

izmijenjen nakon zamolbe organizatora za dodatnim sredstvima zbog povećanih troškova 

organizacija i zbog osiguranja adekvatnog  smještaja natjecatelja. Hudina daje na glasovanje Prijedlog 

odluka o izmjeni kalendara aktivnosti. Prijedlog je prihvaćen jednoglasno s 12 glasova za. 

2) c) Potvrđivanje predstavnika Saveza u Savjetu za razvoj civilnog društva i Savjetu za mlade 

Belinić izlaže da je Izvršni odbor imenovao kandidate za Savjet za razvoj civilnog društva, Goranu 

Kukić i Teu Jelković, a za Savjet za mlade Bojana Smodea i Borisa Krajinovića. Temeljem glasova 

udruga članica Saveza u Savjet za razvoj civilnog društva izabrane Gorana Kukić i Tea Jelković koje su 

kao kandidati predložene zbog svoje kompetencije na polju rada s djecom, a za to područje SIH se 

kandidirao kao predstavnik svih udruga koje rade s djecom. U Savjet za mlade, imenovani su na 

temelju prijedloga Vlade RH Bojan Smode i Boris Krajinović, Smode je kandidiran kao osoba koja je 

duže vrijeme aktivna na tom polju, a Krajinović kao Načelnik za vanjske odnose, jer mu je to u opisu 

zaduženja kao Načelnika. Vijeće mora potvrditi ovu odluku Izvršnog odbora stoga se predlaže da se 

kandidati imenovani od strane Izvršnog odbora potvrde. Predstavnici su jednoglasno potvrđeni s 12 

glasova za. 

3) Otok mladosti                                     

Rešetić izvještava da smo Rješenje o ovrsi  dobili 14.06.2013., a račun nam je blokiran 18.06.2013. U 

dva navrata smo se sastali sa g. Paškovom predstavnikom grada Šibenika koji je predložio dvije 

mogućnosti. Da podignemo kredit ako smo kreditno sposobni i isplatimo dug ili da im predamo u 

vlasništvo nekretninu u Preradovićevoj na ime duga uz mogućnost da  eventualni višak procijenjene 

vrijednosti kompenziramo kroz najam prostora od grada Šibenika. Smode smatra da smo u cijelu 

situaciju ušli prilično nespremno, te smo kasno reagirali što bi u narednom periodu moglo dovest u 

pitanje neke buduće prihode od projekata. Informacije su primljene na znanje. 

4) Prijedlog plana programa i aktivnosti za 2014. godinu 

Materijal se nalazi u prilogu. S obzirom na to da još uvijek ne znamo kakva će biti financijska situacija 

sljedeće godine zbog  blokade računa prijedlog programa je prilagođen toj situaciji. Savez izviđača 

Hrvatske u 2014. godini provodit će: 

1. Program promocije zdravih stilova života / prevencije ovisnosti djece i mladih 

2. Program osposobljavanje izviđačkih voditelja i volontera 

3. Program mobilnosti i suradnje mladih  

U ovu podjelu nije uklopljena jedna aktivnost koja se inače provodi, Brđanski susreti, ali predlagatelji 

nisu mogli definirati u koji od Programa bi uklopili tu aktivnost. Nakon kraće rasprave dogovoreno je 

da se program broj 2. preimenuje u „Program osposobljavanja i potpore voditelja i volontera“, te da 

se u njega ubaci aktivnost pod nazivom „Susreti izviđačkih volontera“. Predlaže se da programski 

odbor razradi preduvjete za tu programsku aktivnost. Po usvajanju Prijedloga plana programa i 

aktivnosti za 2014. u kojem su navedeni okvirni datumi provođenja aktivnosti, biti će raspisan Poziv 



za organizatore nacionalnih aktivnosti, gdje će organizatori predlagati točan datum održavanja 

aktivnosti unutar zadanih parametara. Prijedlog je prihvaćen jednoglasno s 12 glasova za. 

5) Prijedlog izmjene pravilnika o licenciranju 

Belinić obrazlaže da je do sada u Ured Saveza pristigao vrlo mali broj zahtjeva za izdavanje licenci pa 

se zbog toga predlaže da se produžiti rok za izdavanje Licenci po skraćenom postupku do kraja 2014. 

Odluka je jednoglasno prihvaćena s 12 glasova za. 

Belinić daje riječ Sanji Bundalo koja je predstavila članove regionalnih Odbora za izdavanje Licenci. 

Regija Istok: Katica Konstantinović, Smail Hibeljić i Igor Miklavčić. 

Regija Zapad: Sanja Kvaternik, Željka Milošević i Roberta Selihar. 

Regija Sjever: Marjan Pavić, Karmela Pajan i Lovorka Ivanković. 

Regija Jug: Ratko Štefek, Jasna Milašinović i Edi Perić 

Regija Centar: Danica Popilovski Topalović, Gorana Kukić i Petra Čorko 

Grad Zagreb: Nenad Andrašek, Matea Matec i Tea Jelković 

Pauza 13.00 d0 13.20 sati. 

Sjednici se pridružio Edi Perić član Izvršnog odbora. 

6) Prijedlog pravilnika o VDA                      

Materijali su u prilogu. Hudina pojašnjava da su se kod izrade novog pravilnika o VDA referirali na 

Slovenski, Irski i dosadašnji pravilnik o VDA. Vodilo se idejom da to bude koncizan i recentan pravilnik 

koji bi trebao imati dulji vremenski rok trajanja. Novak, kao izlagatelj i jedna od osoba koja je radila 

novi Pravilnik o VDA, nakon rasprave koja se povela, nakon što su materijali za Sjednicu dostavljeni 

Vijećnicima, smatra da se o Pravilniku ne bi trebalo glasati, već ga samo bolje predstaviti Vijećnicima i 

pojasniti detaljnije novine koje se unose u Pravilnik, a do sada ih nije bilo. Naglašava da se Pravilnik o 

VDA oslanja na doneseni Strateški plan i Zakon o pružanju usluga u turizmu. Također je bitno da osim 

ovog Pravilnika u skoro vrijeme treba napraviti izmjenu Pravilnika o stegovnim mjerama i Pravilnika o 

međunarodnim aktivnostima i drugih Pravilnika po potrebi, a sve s ciljem stvaranja sustava u kojem 

bi svi Pravilnici stvarali održivu i zaokruženu cjelinu. U samom Pravilniku nije striktno određeno tko 

donosi odluke već je to samo označeno kao SIH, oslanjajući se na delegaciju nadležnosti omogućenu 

Statutom, jer se smatra da je to bolje urediti kroz Odredbe, a da se programski dio odradi kroz Upute. 

Varović smatra da je za programsku aktivnost Bivka postupak previše formaliziran. Perić smatra da je 

pisanje dokumentacije dobra odluka jer je to edukativni način da se organizatora bivka primora da 

dobro razradi sve aspekte organiziranja aktivnosti. Na tome će naučiti kako napraviti dobru 

dokumentaciju za Logor jer ovo je ista dokumentacija samo u smanjenom obujmu. Smode naglašava 

da ovo nije loša ideja jer ćemo na kraju godine imati bolji uvid u aktivnosti Udruga, ali smatra da je 

bitno da se razmisli o tome da li je za aktivnosti do 7 dana potrebno Uredu dostaviti samo obavijest o 

održavanju aktivnosti ili cjelokupnu dokumentaciju. Smatra da je Logorovanje kao aktivnost na kojoj 

udruga provodi program u prirodi, samostalno organizira smještaj i prehranu, a prethodno osigura 

sve programske i logističke uvjete za provođenje aktivnosti u sigurnom okruženju, potrebno posebno 



istaknuti u Pravilniku. Varović smatra da ne bi bilo loše da se osmisliti neki model pomoći udrugama 

koje nemaju kapaciteta ili znanja za organizaciju Logora. To bi trebao biti neki tim koji bi organizirao 

aktivnost za Udrugu gdje bi Udruga mogla naučiti kako sama da organizira Logor. Smode kao mogući 

oblik potpore navodi poziv udrugama koje organiziraju logorovanja da se jave i da sa sobom na logor 

povedu Udruge koja treba pomoć. Perić smatra da bi u Pravilnik trebala ući prijelazna odredba u kojoj 

se definira rok i tijelo koje će izraditi upute za programski dio Pravilnika o VDA. Nadalje smatra da se 

u članku 2. treba izričito napisati da se pravilnik odnosi na Udruge članice SIH-a. Hudina smatra da to 

nije potrebno jer u samom naslovu Pravilnika stoji da je to Pravilnik Saveza izviđača Hrvatske. 

Također pita da li bi se u čl. 2. nakon rečenice „Više udruga mogu suorganizirati višednevne 

aktivnosti.“, ostatak članka mogao obrisati. Novak pojašnjava da je ostatak članka tako definiran zbog 

usklađenosti sa Zakonom o turizmu. U čl. 13. smatra da bi se kao početak logorovanja trebalo u obzir 

uzeti i konačarstvo ili da se umjesto definicije prva smotra stavi naziv prvo okupljanje. Smatra da čl. 

18. nije mjesto u pravilniku već da se on briše i definira u Uputama. Novak je rekao da su primjedbe 

primljene na znanje i da će nastavak rasprave biti odrađen putem maila. Vijećnici su zamoljeni da 

ovaj prijedlog Pravilnika prošire među svojim udrugama, također da se i druge zainteresirane i 

kompetentne osobe naknadno upoznaju s Prijedlogom Pravilnika te dostave prijedloge u vezi njega. 

Perić smatra da ne bi bilo loše da se što više ljudi upozna s Pravilnikom kako bi mogli dati svoje 

primjedbe i prijedloge. Zaključeno je da će Pravilnik biti pripremljen kao jedna od tema za Susrete 

odraslih voditelja. 

7) a) Stanje s ovrhom i predstečajnom nagodbom   

Rješenje o ovrsi smo zaprimili 14.06.2013., a račun nam je blokiran 18.06.2013. Na to Rješenje je 

podnesena žalba koja nije prihvaćena. Nakon toga smo podnijeli još jednu žalbu. Rješenje o ovrsi još 

nije pravomoćno. 18.09.2013. je pokrenuta predstečajna nagodba. Također napominje da je na 

Ustavnom sudu naša tužba za zaštitu ustavnosti. Tamo smo također tražili odgodu ovrhe. Pisano je 

već nekoliko požurnica, ali za sad još nije donesena nikakva odluka. 

7)  b) Sastanak s udrugama u Kutini 

Za vrijeme Jesenskih susreta izviđača u Kutini održan je sastanak sa SIH-ovim udrugama gdje su 

udruge upoznate sa situacijom oko ovrhe i predstečajnom nagodbom. Na sastanku je bilo prisutno 20 

udruga.  

8) Razno 

Krpan je iznio dva prijedloga. Prvi da SIH bude bolje upoznat i nadgleda organizaciju nacionalnih 

aktivnosti. Smode smatra da to nije loša ideja, ali da bi trebalo osmisliti način i koje su posljedice 

ukoliko se aktivnost ne provede kako spada. Drugi da Savez osnuje Izviđačku turističku agenciju. 

Varović ideja je dobra, ali do god sami nemamo dovoljno kadrova i ne radimo kvalitetno u Udrugama 

i Savezu nema smisla osnivati nešto što će nam voditelje odvlačiti od rada u Udrugama. 

Sjednica je završila u 15.45 sati iscrpljivanjem dnevnog reda. 

Zapisnik vodila: 

Tamara Karlović 



 

 

Predsjednik Vijeća: 

Zdenko Hudina 

 

Ovjerovitelj: 

Velimir Krpan 

 

 

Ovjerovitelj: 

Hrvoje Novak 


